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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over de rookoverlast van houtkachels, haarden en vuurkorven 
(ingezonden 29 oktober 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met de waarschuwing van de Gemeentelijke Gezondheids-
dienst (GGD) voor schadelijke rook uit onder meer houtkachels?1 

Vraag 2
Op welke wijze wordt het advies verspreid dat mensen de kachel niet als 
hoofdverwarming moeten gebruiken en niet moeten stoken bij windstil weer? 

Vraag 3
Bent u bekend met het rapport «Rookoverlast houtkachels, haarden en 
vuurkorven: burenruzie of milieuprobleem?» van de Rijksuniversiteit 
Groningen (RUG)?2 

Vraag 4
Kunt u reageren op de conclusie op pagina 32 van dit rapport dat «De 
gemeenten aanmerkelijk minder (doen) dan zij kunnen bij het bestrijden van 
rookoverlast. Dat heeft deels te maken met een laag niveau van regelgeving, 
maar voor een belangrijk deel ook met mentaliteit: klachten worden 
bagatelliserend bestempeld als «burenruzies».»? 

Vraag 5
Kunt u uw reactie geven op de aanbevelingen voor beleidsmakers die in dit 
rapport gedaan worden?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/155232/GGD-waarschuwt-voor-schadelijke-rook-uit-houtkachels
2 http://irs.ub.rug.nl/dbi/4667cbbd24b38
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